

ال عنو بثر قة Moving Forward with Confidence

Circular No. (7/2020)

تعمیم رقم (۷/۰۲۰۲)

M/s Company's operating in the الأفاضل / المشروعات العاملة في المنطقة الاقتصادية Special Economic Zone at Duqm,

تحية طيبة ويعد...

After Compliments;

Subject - Responsibilities of Companies towards
Isolation and Medical care for Cases of Infection
of COVID 19

With reference to the previous circulars issued by SEZAD, regarding the precautionary measures to combat the spread of Coronavirus (Covid 19) in the Special Economic Zone and the Wilayat of Duqm, and pursuant to the coordination between SEZAD and Duqm Hospital in response to the increased number of infection cases in the Zone, we would like to request all Companies operating in the Zone, to adhere to the following procedures:

- 1- Appointing a focal point of contact between the Company, Duqm Hospital and SEZAD to deal with cases of infection related to the project and provide the required data, transfer the infected cases to place of isolation and supervising them. The focal contact is preferred to be the HSE in charge, whose full name, designation, mobile number and email address shall be emailed to: hse@duqm.gov.om, not later than Monday, 8thJune 2020.
- 2- Conducting daily check-up for employees prior to mobilizing to workplace and returning from there, including measuring

الموضوع/ مسؤوليات المشروعات في إجراءات العزل والرعاية الصحية للمصابين التابعين لها

الحاقا بالتعاميم السابقة الصادرة من الهيئة بشأن الإجراءات الاحترازية والوقائية لمنع انتشار فيروس كورونا (كوفيد ١٩) في المنطقة الاقتصادية الخاصة بالدقم بشكل خاص وولاية الدقم بشكل عام، وبناء على التنسيق الذي تم بين الهيئة ومستشفى الدقم في ظل ازدياد حالات الإصابة بفيروس كورونا في بالمنطقة ، نود أن نؤكد على جميع المشروعات العاملة في المنطقة الالتزام بالإجراءات الأتية:

1- تعيين شخص ليكون نقطة اتصال بين المشروع ومستشفى الدقم والهيئة بشأن التعامل مع الحالات المتابعة للمشروع وتوفير البيانات المطلوبة ونقل الحالات إلى مواقع العزل والإشراف عليها، ويفضل أن يكون مسؤول الصحة والسلامة المهنية بالمشروع، يرجى ارسال اسم الشخص بالكامل واسمه الوظيفي والهاتف النقال وعنوان بريده الإلكتروني عبر عنوان البريد الإلكتروني عبر عنوان البريد الإلكتروني ألا الأتي: hse@duqm.gov.om وذلك في موعد أقصاه يوم الإثنين الموافق أيونيو وذلك من موعد أقصاه يوم الإثنين الموافق أيونيو

2- الالتزام بإجراء الفحص الظاهري للقوى العاملة
 بشكل يومى قبل ذهابهم إلى موقع العمل وبعد عودتهم





their temperature and enquiring about any symptoms they might have.

- 3- Directing the employees suffering from fever or respiratory symptoms, to the new medical check-up Centre in the Logistic Area (C), located at the old site of the Combined Group Contracting Co.
- 4- Company shall isolate those, who had contact with infected cases, in the accommodation, for the period specified by Duqm Hospital and ensure that they never leave the accommodation and also conduct daily follow up to monitor any symptoms that might appear.
- 5- All Companies are responsible for the expenses of accommodation, nutrition and medical care of the infected cases in their project, during isolation in the institutional isolation places.

For further inquiries, you can call any of the following numbers:

95989131 - 96969801 - 99546455

منه، وذلك بقياس درجات الحرارة وسؤالهم عن أي أعراض أخرى.

- 3- إرسال القوى العاملة التي تعاني من الحمى أو أعراض تنفسية إلى مركز الفحص الطبي الجديد الكائن في المنطقة اللوجستية (ج) بموقع شركة المجموعة المشتركة للمقاولات سابقا.
- 4- التزام المشروع بعزل الحالات المخالطة التابعة له في مساكنها خلال المدة التي يحددها مستشفى الدقم، والتزامها بعدم مغادرة المسكن مطلقا، ومتابعتها بشكل يومي حال ظهور أي أعراض.

 5- مسؤولية المشروع عن تكاليف الإقامة والتغذية والرعاية الطبية للمصاب التابع لها في حالة عزله في مواقع العزل المؤسسي.

في حالت وجود أي استفسار يمكنكم التواصل عبر الأرقام الآتية:

99057500 _ 97979 . . . _ 909 / 91 71

Yours sincerely,

Mahmood Hamood Al Rawahi GM – Regulatory and Compliance

Issued on: 14th of Shawwal 1441 Corresponding to: 6th June 2020 وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

محمود بن حمود بن مطر الرواحي. مدير عام الرقابة والالتزام

> صدر في: ١٤ شوال ١٤٤١هـ الموافق: ٦ يونيو ٢٠٢٠م

